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产品详情

涂料CE认证

一、墙面涂料CE认证标准

EN 1504-2:2004

Products and systems for the protection and repair of concrete structures - Definitions, requirements, quality control
and evaluation of conformity – Part 2: Surface protection systems for concrete

混凝土结构保护和修复用产品和系统-定义、要求、质量控制和合格评定-第2部分:混凝土表面保护系统

二、提醒：涂料出口欧盟需要满足CPR建材法规的要求，申请CE认证！

三、本标准适用产品范围

This document specifies requirements for the identification, performance (including durability aspects), safety and
evaluation of conformity of products and systems to be used for surface protection of concrete, to increase the
durability of concrete and reinforced concrete structures, as well as for new concrete and for maintenance and repair
work.



该文件规定了用于混凝土表面保护，增加混凝土和钢筋混凝土结构的耐久性，以及用于新混凝土和维护
和维修工作的产品和系统的识别，性能(包括耐久性方面)，安全性和一致性评估的要求。

The surface protective methods covered by this document are the following:

本标准涉及的表面防护方法如下:

- hydrophobic impregnation; 疏水性浸渍

- impregnation; 浸渍

- coating 涂料

提醒：用于建筑物的地板系统，如果不是为了保护或恢复混凝土结构的完整性，则在EN
13813中进行了标准化。

当符合本标准的产品和系统被用于涉及大量机械载荷的地板应用时，它们也应满足EN 13813的要求。

四、涂料CE认证测试项目

Construction products: surface protection products — coating

Intended uses: — physical resistance (5.1)
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